

## Referat fra styremøte MGK

**Sted: Klubbhuset, Meland Golfklubb**

**Tid: Tirsdag 17. oktober, kl. 18:00.**

**Til stede:** Arthur K. Arnesen, Geir Kleppe, Øystein Varden, Lena Richardson, Ivar Solberg, Ingrid Svellingen, Tomas Rene Solberg, Turid Hesjedal (på Teams), Arne Morten Grønningsæter (på Teams) og Kai-Olav Kvamme (daglig leder).

### Saksliste

**1. Godkjenning av innkalling og saksliste.**

Innkalling og saksliste godkjent. Gjennomgang av resultat fra årets spørreundersøkelse føres opp som eget punkt på sakslista.

**2. Godkjenning av referat fra fellesmøte/styremøte 18.09.23 og styremøte 04.10.23.**

Begge referatene godkjennes.

**3. Orienteringsbrev om status og kostnader for opprydding i deponiet.**

Utkast til brev ble gjennomgått og diskutert. Arthur og Øystein lager er revidert utkast som sendes styret.

**4. Regnskap pr 30.09 og likviditetsbehov for resten av året.**

Regnskapsrapport pr 30.09.23 og en oppdatert prognose for likviditetsbehov for resten av året var sendt ut og ble gjennomgått på møtet. Styret tar regnskap pr 30.09 til orientering.

**5. Søknad om mva kompensasjon og spillemidler til grusvei.**

Gjennom møter med Idrettskretsen og kommunen i uke 41 har det blitt klarlagt at det ikke er mulig å søke om mva kompensasjon uten at man først har en godkjent søknad om spillemidler. Klubben har fått råd om enten å søke om spillemidler til universell utforming eller til turvei. Søknad til turvei vil kreve en leieavtale med grunneier på minst 20 år. Søknad kan sendes inntil et år etter at prosjektet er ferdigstilt.

**Vedtak:** Styret konstaterer at en forutsetning for å kunne få spillemidler og mva kompensasjon både til veiprosjektet og andre nye prosjekt er at leieavtalen med grunneier blir reforhandlet/forlenget. Vi ber styret i stiftelsen om å starte opp dette arbeidet så snart som mulig. Dersom leieavtalen blir forlenget før søknadsfristen løper ut i 2024, vil klubben fremme søknad om spillemidler i 2024.

## 6. Medlemsundersøkelsen 2023.

Klubben er med på et felles opplegg sammen med de fleste klubbene i Norge i regi av NGF. I år ble det sendt ut 1159 invitasjoner og vi fikk 248 svar som tilsvarer en svarprosent på 22%. Hovedresultatet er at medlemmene mener det meste går bedre i klubben vår. Hovedscoren økte til 46 som er 19 bedre enn tilsvarende tall i fjor og 4 bedre en snittet for klubbene som er med i 2023. Undersøkelsen viser videre at på områder som proshop, mat og drikke, og trening er medlemmene i stor grad fornøyde, mens vi alle fortsatt har en jobb å gjøre på områder som klubbens sosiale miljø, service og opplevelse, og priser og produkter.

Styret og administrasjon vil bruke undersøkelsen aktivt i planleggingen av 2024 og vil også lage et sammendrag til medlemmene.

## 7. Orientering om status og planer for høst/vinter.

Sesongen går mot slutten og styret har startet diskusjonen om hvordan det har gått og hva vi eventuelt kan gjøre bedre neste år.

- a. *HMS. Ingen hendelser å rapportere. Kai Olav med bistand fra Turid starter opp arbeid med å få på plass et HMS-system.*
- b. *Medlemssituasjonen ble gjennomgått. Daglig leder vurderer om det er behov for rekrutteringskampanje før 31.12.*
- c. *Banedriften i sesongen har i store trekk gått som planlagt. Banekomiteen blir bedt om å komme med innspill til prioriteringer for vinterarbeid og tiltak for neste sesong. Påbegynte prosjekt som fullføring av vei, bygging av nye tee steder og dressing av spillefeltet vil bli prioritert.*
- d. *Det inviteres til høstdugnad i november i regi av administrasjon og banekomite.*
- e. *Akademiet. Vedlikehold og montering av nye lerret er i gang. Planlagt åpning fredag 20. oktober.*
- f. *Klubben vil lage et tilbud til juniorene gjennom vinteren. Det er behov for sterkere engasjement fra foreldrene i juniorarbeidet.*
- g. *Regelkurs er nesten fulltegnet.*

## 8. Videre arbeid med strategi- og masterplan.

Det er kommet inn noen kommentarer fra komiteene som nå er innarbeidet i en oppdatert versjon. Styret vil invitere til et medlemsmøte om planen i tilknytning til planlagt høstdugnad i november.

## 9. Behovet for skriftlige Instruks/retningslinjer for komiteene våre.

Styret vil sette i gang et arbeid med å få dette på plass. Det tas utgangspunkt i NGF sine maler/utkast og komiteene blir bedt om å komme med innspill. Daglig leder og styreleder tar et møte med komitelederne i løpet av høsten hvor blant annet utkast til instruks blir diskutert.

## 10. Neste møte.

Fastsatt til 20. november som et fellesmøte med stiftelsen hvor vi avslutter med felles juesamkome.

**11. Eventuelt.**

Ingen saker under eventuelt.